



For Immediate Release

***HK Express Announces Share the Love Sale!***  
***Get Online, Grab Your Tickets and Celebrate the Season of Love!***

**Hong Kong, 12 February, 2014** – As Hong Kong’s one-and-only low-fare airline, HK Express has again proven their commitment to taking the people of Hong Kong to the places they’ve always dreamed of exploring – at prices everyone can afford!

HK Express invites you to celebrate Valentine’s Day by planning a trip (or two) to some of Asia’s most exciting destinations, for special, super-low sale fare prices. For a limited time only, you can book one-way flights to Taichung, Kunming, Penang, Phuket and Chiang Mai from HK\$80, Kota Kinabalu (Sabah) from HK\$180, and Tokyo-Haneda, Seoul and Osaka from HK\$480. Tickets will go on sale from today until 23:59 on Saturday, 15 February 2014. There are more than 19,000 seats up for grabs.

“With Valentine’s Day fast approaching everyone is on the lookout for the perfect gift. What could be more perfect than an unforgettable romantic overseas trip together?!” said Mr. Andrew Cowen, Deputy CEO of HK Express, “HK Express will be sharing the love with these exciting, super low-fares - our gift to Hongkongers, as we wish everyone a Happy Valentine’s Day.”

<b>Route</b>	<b>One-Way Price (HKD)*</b>	<b>For Travel Between</b>
Hong Kong > Taichung (UO192), Penang, Phuket, Chiang Mai	\$80	1 August 2014 and 31 December 2014
Hong Kong (UO182) > Taichung	\$180	1 August 2014 and 31 December 2014
Hong Kong > Osaka	\$480	1 August 2014 and 31 December 2014
Hong Kong > Kunming	\$80	1 August 2014 and 25 October 2014
Hong Kong > Kota Kinabalu (Sabah)	\$180	1 August 2014 and 25 October 2014

# HONGKONG EXPRESS

Hong Kong > Tokyo-Haneda, Seoul	\$480	1 August 2014 and 25 October 2014
------------------------------------	-------	--------------------------------------

\*Prices do not include government imposed taxes and other charges

**About HK Express:**

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong Kong's only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu (Sabah) and Penang in Malaysia, Tokyo-Haneda and Osaka Kansai in Japan and Seoul in Korea (commences 30 March 2014).

For more information, please visit [hkexpress.com](http://hkexpress.com), follow us on Sina Weibo: [weibo.com/hkexpress](http://weibo.com/hkexpress) or refer to our Facebook fan page: [hkexpress.com/facebook](http://hkexpress.com/facebook)

即時發佈

## HK Express 推出情人節精選優惠 立刻上網訂票 於愛的季節與身邊摯愛分享甜蜜

(香港·2014年2月12日)唯一一間以香港為家的低成本航空公司 HK Express，與所有香港人一起慶祝第一個情人節，推出情人節精選優惠。

HK Express 邀請您於情人節預訂精選優惠機票，與摯愛計劃甜蜜旅程。於即日至2月15日晚上11時59分，預訂香港至台中、昆明、檳城、布吉或清邁單程機票，只需港幣80元起；香港至亞庇(沙巴)單程機票只需港幣180元起；香港至東京-羽田、首爾或大阪單程機票，只需港幣480元起。優惠機票超過19,000張！

HK Express DCEO Andrew Cowen 表示：「情人節快將來臨，相信大家都在尋找最完美的禮物送給身邊的摯愛。為戀人們送上一個既難忘又浪漫的旅程，必定能為這個情人節加添甜蜜。HK Express 將於這個愛的季節推出震撼超值價，與香港人分享溫馨！」

航點	單程票價 (港幣) *	旅遊日期
香港 > 台中 (UO192)、 檳城、布吉、清邁	\$80	2014年8月1日至 2014年12月31日
香港 > 台中(UO182)	\$180	2014年8月1日至 2014年12月31日
香港 > 大阪	\$480	2014年8月1日至 2014年12月31日
香港 > 昆明	\$80	2014年8月1日至 2014年10月25日
香港 > 亞庇(沙巴)	\$180	2014年8月1日至 2014年10月25日
香港 > 東京-羽田、首爾	\$480	2014年8月1日至 2014年10月25日

\* 不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費。

### 有關 HK Express

HK Express於2013年10月27日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，現時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬來西亞)、首爾(韓國)(將於2014年3月30日正式啟航)、東京-羽田(日本)，以及大阪-



關西(日本)。

如需更多資訊，可瀏覽HK Express網頁 [hkexpress.com](http://hkexpress.com)、登入HK Express 新浪微博專頁 [weibo.com/hkexpress](http://weibo.com/hkexpress) 或 Facebook 專頁 [hkexpress.com/facebook](http://hkexpress.com/facebook)。